

BEDIENUNGSANLEITUNG LS 633 OPERATING MANUAL LS 633

Montage am Schutzblech

Arretierungskopf in das Schutzblech einführen und Mutter **M** festziehen.

Montage am Fahrradrahmen

Halter mit Mutter **M** am Rücklicht montieren. Halter mit dem montierten Rücklicht an der gewünschten Position am Fahrradrahmen mit den Inbusschrauben festziehen. Der Winkel der Leuchtfläche muss 90° zur Straße betragen.

Assembling at fender

Insert the locking knob into the fender and tie up the nut **M**.

Assembling at the bicycle frame

Assemble the bracket at the rear light with the the nut M. Place the bracket with the assembled rear light at the desirede position on the bicycle frame an tie it up with the socket screws. The angle of the light area has to be 90° to the street.

Montage am Fahrradrahmen Assembling at the bicycle frame







Stromversorgung

Das Rücklicht verfügt über zwei Steckkontakte, die mit + und - gekennzeichnet sind.

- **1.** Die Isolierung der Kabelenden entfernen.
- 2. Die Kabelenden in die jeweiligen Löcher einführen.
- 3. Den Einschubriegel wieder einführen und denfesten Sitz der Kabel prüfen.

Power supply

The rear light has got two plug contacts which are marked with +and -.

- Remove the lagging of the cable ends
- **2.** Insert the cable ends in the respective holes.
- **3.** Insert the plug-in unit to its original position and check tightness of the cables.